
                                  ŠKOLSKÁ RADA AKADEMICKÉHO GYMNÁZIA, 

                                         ŠKOLY HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 

                           ŠTĚPÁNSKÁ 22, 110 00 PRAHA 1 

                                 skolska.rada@agstepanska.cz 

 
Zápis ze zasedání Školské rady Akademického gymnázia, Štěpánská 22, Praha 1, 

ze dne 21. 10. 2024 od 16:00  

 

Přítomni: Bc. Klára Foglarová, Mgr. Jan Morávek, Mgr. Lukáš Nádvorník, RNDr. Jana Srpová, Mgr. Jana Štrosová 

Nepřítomna: Gabriela Chalušová 

Hosté: PaedDr. Milan Štěrba 

Program jednání: 

1. Sebehodnocení ředitele v současném funkčním období  
- ředitel školy PaedDr. Milan Štěrba seznámil radu s výsledky práce v tomto funkčním období a představil 
plány a koncepci rozvoje v dalším období. 
- s ohledem na zvyšující se kapacitu školy ředitel radě představil architektonický plán na rozšíření kapacit 
školy: nad tělocvičnou je naplánována přístavba, která zahrnuje bufet, nové učebny, kabinet i odpočinkovou 
zónu pro studenty. 
- ředitel školy radě představil nová pravidla pro pořádání školních a mimoškolních akcí s platností od 
příštího školního roku. 
- následovaly dotazy členů rady k různým bodům výsledků práce i koncepce dalšího rozvoje.  

2. Diskuse členů rady bez přítomnosti ředitele školy a hlasování o podpoře dalšího působení ředitele 
- členové rady bez přítomnosti ředitele zhodnotili a prodiskutovali jednotlivé body představené koncepce. 
- hlasování a vynesení stanoviska k dosavadnímu působení a k dalšímu pokračování ředitele PaedDr. Milana 
Štěrby. 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 
Přítomní členové Školské rady jednomyslně doporučili pokračování PaedDr. Milana Štěrby ve funkci 
ředitele školy.  

3. Schválení Výroční zprávy 2023/2024 
- přítomní členové školské rady jednomyslně schválili Výroční zprávu za rok 2023/2024. 
  
 

 
V Praze 22. 10. 2024         Zapsal Jan Morávek 


